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Nr 2 - 2020

Protokoll fört vid sammanträde med AB
Stadsholmens styrelse den 19 mars 2020
över telefon

Justeras:

(C)-c 5,

Dennis Wedin

Närvarande:

Ordföranden

Vice ordföranden

Ledamöterna

Suppleanterna

Persona I representanterna

Ersättare

Verkställande direktören

Sekreteraren

Övriga närvarande

Dennis Wedin (M)

Clara Lindblom (V)

Karin Blomstrand (M)
Patrik Silverudd (L)
Ragnar von Malmborg (MP)
Alexander Ojanne (S)
Göran Dahlstrand (S)
Folke Dellström (OPOL, Samfundet S:t Erik)

Johan Krafve (M)
Burhan Yildiz (L)
Karin Hanqvist (S)
Emil Aden (S)
Carolin Evander (V)

Curt Öhrström, Fastighetsanställdas förbund
Pia Lundin, Vision
Joseph DOlger, SACO

Stefan Sandberg

David Lindberg

Fredrik Juhnell, förvaltningschef Stadsholmen
Åsa Steen, förvaltningschef
Liselotte Tjernlund, ekonomichef
Jörgen Holmqvist, fastighetsutvecklingschef
Daniel Carlsson-Mård, borgarrådssekreterare
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§ 1A Mötets öppnande

Ordföranden Dennis Wedin (M) redogjorde för bakgrunden till varför mötet ägde rum
över telefon, istället för att som i kallelsen ta plats i stadshuset.

Ordföranden Dennis Wedin (M) föreslog att styrelsen skulle godkänna att mötet hölls
över telefon.

Beslut
Styrelsen för Stadsholmen godkände ordförandens förslag.

§ 1B Val av protokolljusterare

Beslut
Styrelsen för Stadsholmen utsåg ordföranden Dennis Wedin (M) att tillsammans med vice
ordföranden Clara Lindblom (V) och ledamoten Folke Dellström justera dagens protokoll.

§2 Fastställande av dagordning

Beslut
Styrelsen för Stadsholmen godkände det utsända förslaget till dagordning.

§3 Anmälan om protokollsjustering

Beslut
Protokollet från styrelsens sammanträde den 13 februari 2020 (nr 1 - 2020) anmäldes
justerat och utsänt.

§4 Ny sekreterare i styrelsen

Förelåg verkställande direktörens skrivelse "Ny sekreterare i styrelsen", daterad den 9
mars 2020, (Bilaga § 4).

Beslut
Styrelsen för Stadsholmen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens förslag,
följande.

David Lindberg utses från och med den 19 mars 2020 till ny sekreterare i styrelsen.

§5 Finansiell rapport februari 2020

Förelåg verkställande direktörens skrivelse "Finansiell rapport februari 2020", daterad
den 9 mars 2020, (Bilaga § 5).

Beslut
Styrelsen för Stadsholmen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens förslag,
följande.

Finansiell rapport för februari godkänns.

§ 6 Kulturhusrådets protokoll, anmälan

Förelåg verkställande direktörens skrivelse "Kulturhusrådets protokoll, anmälan", daterad
den 9 mars 2020 (Bilaga § 6).

Beslut
Styrelsen för Stadsholmen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens förslag,
följande.
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Anmälan av protokoll från kulturhusrådets sammanträde den 5 februari 2020 godkänns.

§ 7 Inkomna skrivelser, anmälan

Förelåg verkställande direktörens skrivelse "Inkomna skrivelser till Stadsholmens sty
relse, anmälan", daterad den 9 mars 2020, (Bilaga § 7).

Beslut
Styrelsen för Stadsholmen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens förslag,
följande.

Anmälan godkänns.

§ 8 Information om Mariabergslyftet

Förvaltningschefen Fredrik Juhnell genomförde en dragning av projektet Mariabergslyftet.
Bakgrunden till projektet gicks igenom och vilka fastigheter som ingår. Bolaget avser att i
dessa fastigheter genomföra stambyte, renovera kök och badrum samt säkerställa venti
lation.

Förvaltningschefen Fredrik Juhnell gick även igenom hela processen, från förstudie till
produktion, samt hur förutsättningarna för hyresgästerna ser ut. Stadsholmens plan är
att genomföra renovering med kvarboende hyresgäster. Hyrorna är ännu inte förhand
lade. En pilot har genomförts och planen är att kunna gå vidare under sommaren/hösten
2020. Nu pågår planering och förberedelser inför informationsmöten.

§ 9 VD informerar

Verkställande direktören Stefan Sandberg informerade om hur bolaget arbetar och han
terar situationen med coronaviruset. Svenska Bostäder arbetar i enlighet med Stock
holms stads riktlinjer samt Folkhälsomyndighetens råd för att förhindra smittspridning av
Covid-19 och den sjukdom som detta virus ger upphov till. Svenska Bostäder har ett
nära samarbete med Stockholms stad, övriga bolag samt Fastigo. Bedömningen är att
bolaget kan upprätthålla verksamhetskritiska funktioner även om mer än hälften av ar
betsstyrkan skulle bli sjuka. En analys i händelse av potentiellt ytterligare personalfrån
varo, vid ett eventuellt beslut om att stänga förskolor och skolor, har även tagits fram.

Svenska Bostäders kris- och samverkansgrupp är aktiverad, vars syfte är att minska
smittspridning, upprätthålla verksamhetskritiska funktioner, följa myndighetsrekommen
dationer och riktlinjer, hålla tät kontakt med Stockholms stad, kommunicera och uppda
tera aktuell information till relevanta målgrupper samt att tätt följa utvecklingen. Grup
pen sammanträder dagligen.

Bolaget har fokus på att föra en tydlig kommunikation om vidtagna åtgärder, både in
ternt och externt, och påminner kontinuerligt egen personal kring hygienrutiner och att
stanna hemma om man upplever minsta symptom.

Svenska Bostäder har identifierat kritiska processer och tagit höjd för ett högt personal
bortfall i dessa, t.ex. har en kontinuitetsplanering tagits fram, men även vidtagit skydds
åtgärder för att försöka minska smittspridningen, t.ex. möjligheten att arbeta på distans.
Sedan den 16 mars rekommenderas alla som har möjlighet och efter dialog med sin
närmaste chef att arbeta hemma.

Bolaget har för närvarande stor sjukfrånvaro på Järva, vilket man försöker lösa genom
att avdela resurser från de andra distrikten.
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Svenska Bostäder stödjer lokalhyresgäster som har betalningssvårigheter genom att er
bjuda hyresinbetalningar månadsvis istället för kvartalsvis för kvartal 2, och vid behov
även flytta fram förfallodatum. Bolaget stödjer även hyresgästerna i Vällingby centrum
genom att vid behov stänga tidigare än normalt utan vite. Vad gäller bostadshyresgäster
som eventuellt får betalningssvårigheter kommer bolaget att vara flexibla och kolla på
varje enskilt fall, t.ex. amorteringsplaner kommer att erbjudas om sådana fall dyker upp.

Bolaget gör, trots ovan nämnda svårigheter, en sammanfattande bedömning att det kla
rar av att säkra verksamheten och att det kan erbjuda trygghet och en god miljö för hy
resgäster samt en fungerande arbetsmiljö för medarbetarna.

§ 10 Övriga ärenden

Inga övriga ärenden förelåg.


